
CO NIECO O
NASZEJ SZKOLE

Sp. 48 Im.Gen.Oswalda Franka

OSTATNIO DO SZKOŁY
WRÓCIŁY KLASY 1-3.

 

 
 

          WYWIAD Z TRZECIOKLASISTKĄ       
 

JEJ SŁOWA: FAJNIE, ŻE WRACAMY DO SZKOŁY BO TERAZ BĘDĘ
MOGŁA SPOTYKAĆ PRZYJACIÓŁ CODZIENNIE A NIE ONE-LINE. A
POZA TYM  BĘDZIE ŁATWIEJ SIĘ UCZYĆ WIELU PRZEDMIOTÓW

SZKOLNYCH. 



Wywiad z panią Mirosławą.
 

Co pani myśli o lekcjach one-line?
NIe widzę co robią uczniowie

podczas zajęć.
Nie wiem jak przyswajają materiał.

 
Czy ma pani problemy ze

sprzętem?
 

Nie mam żadnych problemów.
 

Czy uczniowie sami robią zadania
domowe?

 
Większość z nich tak ale są
przypadki kiedy za uczniów
zadania wykonują rodzice.

 



HTTPS://TEAMS.MICROSOFT.COM/L/MESSAGE/19:76F91F84AEC947FDB2E0AAE446C26D
5C@THREAD.TACV2/1612534994223?TENANTID=9A600785-28C0-4A17-8350-

70FB2FE7C6DD&GROUPID=0C28A8AF-67B1-4140-B6CB-
472DCA8E761F&PARENTMESSAGEID=1612193316610&TEAMNAME=PROJEKT%20GAZET

KI%20SZKOLNEJ&CHANNELNAME=OG%C3%B3LNY&CREATEDTIME=1612534994223

 

W tych czasach trzeba
szczegulnie dbać o sprawność

fizyczną więc poniżej znajduje się
kilka ćwiczeń.




